

MASTER SELECT GROUP

PERSONAL INTRODUCING BROKER AGREEMENT

MASTER SELECT GROUP – Personal Introducing Broker Agreement MSG 邁盛集團 – 個人代理協議

1. Application & Requirements/參與資格

1.1 All users must fulfil the following
所有參與者，必需達到以下條件：

- a. A user must apply for a Master Select Group Live Account
擁有 MSG 邁盛集團真實帳戶的客戶
- b. Trading Volume must be greater than 0.0 lots
已成交交易量大於 0.0 手
- c. Net Deposit must be at least 1,000 USD
淨入金達到 1,000 USD 或以上
- d. Wash Trading will not be counted as trading
交易不包含洗盤交易

1.2 A user can have a dual role of Master Select Group Introducing Broker and Personal Introducing Broker.
客戶可同時成為 MSG 邁盛集團代理商及個人代理。

1.3 The Master Select Group record of Settlement Time shall prevail wherever there is inconsistency or conflict with Trading Volume or/and Net Deposit.
已成交交易量及淨入金以 MSG 邁盛集團的結算時間為準。

1.4 Market Maker, Liquidity Provider and Institution user are not eligible for application.
做市商、流動性供應商和機構用戶無法參與個人代理機制。

1.5 Due to the limitations of jurisdiction, users in the following countries or regions are not eligible for application: Islamic Republic of Iran, Democratic People's Republic of Korea, United States, Republic of the Sudan, Japan, Cuba, Hong Kong Special Administrative Region, Venezuela, Canada, Singapore.
由於當地法規政策限制，下列國家/地區的用戶無法參與：伊朗、北韓、美國、蘇丹、日本、古巴、中國香港、委內瑞拉、加拿大、新加坡。

2. Account/賬戶

2.1 Without prior consent, a Personal Introducing Broker shall merely register 1 account. In case of owning multiple accounts, user shall withdrawal other accounts.
除本公司同意外，每名個人代理只能擁有 1 個賬戶。如客戶擁有多重賬戶，可在成為個人代理前向 MSG 邁盛集團提出註銷其他賬戶。

2.2 There is no limitation of the number of invitees from the Personal Introducing Broker. The maximum number of Personal Introducing Broker from an invitee is 1.
個人代理的受邀人數量無限制；唯個人代理的推薦人只有 1 人。

2.3 Once the invitation code is filled and confirmed, it cannot be amended. In case of the need of the amendment of the code, user shall propose to Master Select Group for the withdrawal of account and re-register a new accounts. Masters Select Groups reserved the right to charge a handling fee.

個人代理邀請碼一經填寫，不得更改。如客戶需更改個人代理邀請碼，可向 MSG 邁盛集團提出註銷賬戶並重新開設賬戶。MSG 邁盛集團保留收取相關手續費的權利。

2.4 Master Select Group may withdraw inactive accounts without prior notice.

MSG 邁盛集團將定期註銷長期沒有使用的賬戶而不作另行通知。

2.5 In case an account of Personal Introducing Broker is withdrawn, or the right of commissions has been terminated, invitee can fill a new code.

如邀請人的賬戶被註銷或失去獲得返佣資格，受邀人可重新輸入邀請碼。

3. RELATIONSHIPS BETWEEN PERSONAL INTRODUCING BROKER AND INVITEE/邀請人與受邀人關係

3.1 Whenever a user become the inviter of another user, this user can not be the invitee of the same user.

兩名客戶不能同時互相成為對方的邀請人及受邀人。

3.2 Whenever a user become an invitee of another user, they can still enjoy the relationship of social trade.

當一名客戶成為另一名客戶的受邀人後，他們仍可享受有跟單交易功能中的投資達人及跟單者關係。

3.3 In case an account of one party has been withdrawn, or the right of commissions has been terminated, there would be no commissions for other party.

如其中一方的賬戶被註銷或失去獲得返佣資格，另一方將不會獲得返佣。

4. COMMISSION/佣金

4.1 Commission can be redeemed whenever it has accumulated to 100 USD. Each redeem will be in units of 100 USD. Commission will be issued to the live account upon Master Select Group settlement.

佣金將在累積到 100 USD 後可以提出兌換，每次兌換將會以 100 USD 作為單位。佣金將於平台結算時由系統發放至用戶的真實帳戶。

4.2 There is no deadline for commission redeem.

佣金領取期限沒有限制。

4.3 The time of settlement of commission is 6:00 am (GMT+8).

佣金結算時間為每天 6:00am (GMT+8)。

4.4 Whenever the balance is less than 0 upon settlement, user will not receive any commission of the day.

如賬戶資金在結算時為負數，客戶將不會獲得當天的所有佣金。

4.5 Whenever the balance is equal or greater than 0, user can still receive commission upon liquidation.

當遇上強制平倉時，只要客戶賬戶資金在結算時為非負數，客戶將可獲得是次佣金費用。

4.6 Unless specified, rewards from commissions and Master Select Group activities are not mutually exclusive. Each user may be eligible for multiple rewards.
除特別指明，返佣獎勵與活動獎勵不互斥。符合獎勵條件的每位用戶均有資格同時獲得兩項獎勵。

4.7 Commission shall be prevailed in accordance with the Master Select Group system record.
佣金結算應以 MSG 邁盛集團系統紀錄的當天佣金為準。

4.8 Master Select Group reserves the right to amend commissions, time of settlement, redemption mechanism, commissions distribution without prior notice.
MSG 邁盛集團將保留隨時調整佣金、結算時間、提現機制和分配機制而不作另行通知的權利。

5. PERSONAL INTRODUCING BROKER OBLIGATIONS/個人代理義務

5.1 Personal Introducing Broker shall actively promote Master Select Group and market activities in the community. Personal Introducing Broker shall provide guide whenever there is negative public opinion.
個人代理有義務積極宣傳 MSG 邁盛集團，推廣 MSG 邁盛集團的市場活動，若有不良輿論應及時進行引導。

5.2 Acquisition and other activities Personal Introducing Broker carry out should comply with the requirements of applicable laws and regulations.
個人代理拉新等業務應在法律允許的範圍內開展。

6. PROHIBITED USAGE/禁止之用途

6.1 In case user of abnormal transactions including but not limited to operating multiple accounts with the same IP, the use of plug-in tools, malicious hedging, self recommendation, Master Select Group reserves the right to freeze user account or/and terminate the qualifications of Personal Introducing Broker without prior notice and claim damages or/and apply for other legal remedies.
如發現用戶存在使用相同 IP 操作多個帳戶、使用外掛工具、惡意對沖炒單、自我推薦等非正常交易的情況，MSG 邁盛集團將保留凍結賬戶或取消其參與資格而不作另行通知的權利，並保留一切法律追究及賠償權利。

6.2 Master Select Group does not allow any user to solicit an existing user to create a new account with the sole purpose of becoming their invitee. If Master Select Group determines that a Personal Introducing Broker has manipulated the process, Master Select Group reserves the right to freeze user account or/and terminate the qualifications of Personal Introducing Broker without prior notice and the commission rate will be reduced to 0 without prior notice.
MSG 邁盛集團判定任何客戶出現唆使現有用戶創建新賬戶，從而成為 MSG 邁盛集團現有用戶的推薦人等的操縱推薦流程，MSG 邁盛集團將保留凍結賬戶或取消客戶賬戶的佣金資格，所有佣金率降為 0%而不作另行通知的權利。

6.3 Without prior consent, Master Select Group does not allow any user to offer any additional referral kickback (share referral commission with invitee) privately. If Master Select Group determines that a Personal Introducing Broker has offered any referral kickback privately, Master Select Group reserves the right to freeze user account or/and terminate the qualifications of Personal Introducing Broker without prior notice and the commission rate will be reduced to 0 without prior notice.
如客戶在未經 MSG 邁盛集團同意下私下提供額外的返佣，MSG 邁盛集團將保留凍結賬戶或取消客戶賬戶的佣金資格，所有佣金率降為 0%而不作另行通知的權利。

6.4 If Master Select Group determines that a user conducts any damaging and/or defamatory behavior to Master Select Group, Master Select Group reserves the right to freeze user account or/and terminate the qualifications of Personal Introducing Broker without prior notice and the commission rate will be reduced to 0 without prior notice and claim damages or/and apply for other legal remedies. It includes, but not limited to the following behaviour:

如 MSG 邁盛集團判定客戶存在任何損害和/或誹謗 MSG 邁盛集團的行為，MSG 邁盛集團將保留凍結賬戶或取消客戶賬戶的佣金資格，所有佣金率降為 0% 的權利而不作另行通知的權利，並保留一切法律追究及賠償權利。具體情況包括但不限於以下：

a. User posts false Master Select Group-related information or negative comments about Master Select Group on social media

客戶在社交媒體發布關於 MSG 邁盛集團的虛假信息或負面評論

b. User directs another users to claim compensation from Master Select Group

客戶引導用戶向 MSG 邁盛集團索賠

c. User endorses themselves by using misleading words, especially Master Select Group related, including but not limited to terms such as "partnership", "cooperation", "association", etc

客戶使用誤導性詞語宣傳自己，特別是表示與 MSG 邁盛集團有關聯，用詞包括但不限於“合作夥伴”、“官方”、“聯合”等

6.5 If Master Select Group determines that a user engage in dishonest or abusive activities, Master Select Group reserves the right to freeze user account or/and terminate the qualifications of Personal Introducing Broker without prior notice and the commission rate will be reduced to 0 without prior notice and claim damages or/and apply for other legal remedies. It includes, but not limited to the following behaviour:

如 MSG 邁盛集團判定客戶在期間從事虛假或非法活動，MSG 邁盛集團將保留凍結賬戶或取消客戶賬戶的佣金資格，所有佣金率降為 0% 的權利而不作另行通知的權利，並保留一切法律追究及賠償權利。具體情況包括但不限於以下：

a. Using “phishing” websites containing referral links

使用包含推薦鏈接的“釣魚網站”

b. Posting referral links as advertisements on search engines

將推薦鏈接作為廣告發佈在搜索引擎上

c. Any other activity concerning unlawful, fraudulent, or harmful purposes

與非法、欺詐或有害目的有關的任何其他行為

6.6 In case of the following circumstances, Master Select Group reserves the right to freeze user account or/and terminate the qualifications of Personal Introducing Broker without prior notice and the commission rate will be reduced to 0 without prior notice:

在以下情況下，MSG 邁盛集團將保留凍結賬戶或取消客戶賬戶的佣金資格，所有佣金率降為 0% 而不作另行通知的權利：

a. Any breach of this Agreement

違反上述條款和/或操作協議任何條款的行為

b. Master Select Group reasonably consider Personal Introducing Broker has been abused

本公司有合理理由相信本機制被濫用

c. Any cartel activities detected by the system

系統檢測到多名用戶合謀下單

d. Any fraud and/or abused and/or fraudulent and/or incompatible with Personal Introducing Broker objectives

客戶有欺詐和/或濫用和/或欺騙和/或不符合本機制精神的行為

6.7 Whenever system determines a user create a new account in order to enjoy rewards of commissions after an account is disabled, Master Select Group reserves the right to freeze user account or/and terminate the qualifications of Personal Introducing Broker without prior notice and the commission rate will be reduced to 0 without prior notice.

當系統檢測到用戶因違規而被刪除賬戶後，另行創建另一個新賬戶以享受返佣福利，一經查證，MSG 邁盛集團將保留凍結賬戶或取消客戶賬戶的佣金資格，所有佣金率降為 0%而不作另行通知的權利。

7. DISCLAIMER OF WARRANTIES/免責聲明

7.1 Master Select Group reserves at all times the absolute right to determine in the event of any disputes. Master Select Group reserves the right to alter, revise, modify, and/or change these Terms at any time. In case of injustice circumstances, Master Select Group reserves the right to suspend or terminate this system. Master Select Group will not be liable for any delay or failure to perform as required by these Agreement because of any cause or condition beyond Master Select Group's reasonable control.

如有任何爭議，主辦單位 MSG 邁盛集團保留最終決定權。MSG 邁盛集團有權自主決定修改條款。如果出現對用戶不公平的情況，MSG 邁盛集團可暫停或終止本機制。如果因超出 MSG 邁盛集團控制的異常情況（自然災害、政治衝突等）導致本機制不可持續，本公司有權暫停或終止本機制。

7.2 Personal Introducing Broker is not an investment advice and does not constitute any offer or solicitation to offer or recommendation of any investment product.

本機制不構成任何證券、金融產品或工具、招攬、建議、意見或任何保證。

7.3 Risk Warning: Trading financial instruments carries risks. Always ensure that you understand these risks before trading.

風險警告：進行任何金融工具交易均存在風險，可能並不適合你。在進行任何交易之前，請務必充分了解所有風險。